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PROTOKÓŁ NR 0012.9.9.2023 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

w dniu 28 listopada 2023r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13:00 – 13:20 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności.   
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia  
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Budżet Miasta na 2024 r.  

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 Projekt uchwały budżetowej miasta Jastrzębie-Zdrój  na 2024 rok  

 
4. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby prawnej  
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 
 

 skarga w sprawie braku wywozu nieczystości ciekłych, 

 pismo z kontroli przeprowadzonej przez Wydział Kontroli i Audytu 
Wewnętrznego w Szkole Podstawowej nr 15, 
 

 pismo mieszkańców ul. Olszowej w sprawie modernizacji i poszerzenia ul. 
Olszowej, 
 

5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2024 r.  
6. Przyjęcie protokołu z dnia 24 października 2023 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji  Łukasz Kasza dokonał otwarcia posiedzenia, powitał 
przybyłych gości oraz członków Komisji.  
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Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
 

Budżet Miasta na 2024 r.  
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za-1, przeciw-0, wstrzymujących się-3 

 
 

 Projekt uchwały budżetowej miasta Jastrzębie-Zdrój  na 2024 rok  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za-1, przeciw-0, wstrzymujących się-3 

 
Ad.4 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za-4, przeciw-0, wstrzymujących się-0 

 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby prawnej  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za-4, przeciw-0, wstrzymujących się-0 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za-4, przeciw-0, wstrzymujących się-0 

 skarga w sprawie braku wywozu nieczystości ciekłych, 

 

W związku z nieobecnością skarżącego na posiedzeniu komisji temat skargi został 
przesunięty na miesiąc styczeń.  
 

 pismo z kontroli przeprowadzonej przez Wydział Kontroli i Audytu 
Wewnętrznego w Szkole Podstawowej nr 15, 
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Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji  Krystyna Konopka wyjaśniła pismo z 
kontroli przeprowadzonej przez Wydział Kontroli i Audytu Wewnętrznego w Szkole 
Podstawowej nr 15. Wyjaśniła, że w wyniku kontroli stwierdzono, że nie została 
naruszona dyscyplina finansów publicznych. Nieprawidłowości które zostały 
stwierdzone w wyniku przeprowadzonego audytu nie noszą znamion dyscypliny 
finansów publicznych. Pani Dyrektor została pouczona.   
 
Komisja ustaliła, że na miesiąc grudzień zostanie przygotowany projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie.  
 

 pismo mieszkańców ul. Olszowej w sprawie modernizacji i poszerzenia ul. 
Olszowej, 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji odniósł się do pisma 
mieszkańców ul. Olsowej. Pismo z wyjaśnieniami będzie przygotowane i wysłane 
do mieszkańców.  

Komisja zapoznała się z pismem i oczekuje na stanowisko władzy wykonawczej.   

Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski  
 
Michał Urgoł 
 - Chciałabym zwrócić uwagę na skrzyżowanie ul. Niepodległości i ul. Pszczyńskiej. 
W dalszym ciągu nie działa w tym miejscu oświetlenie. Wiele razy zgłaszałem 
usterkę a lampy nie świecą trzeci tydzień.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - Trzeba zdiagnozować miejsce w którym kable są przerwane.  
 
Michał Urgoł 
 - Proszę o przywołanie firmą która eksploatuje oświetlenie w mieście do porządku 
ponieważ w sołectwie Bzie sporo lamp nie świeci. Wydaje mi się, że tak źle nie było 
nigdy jeżeli chodzi o firmę.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - Jesteśmy w kontakcie z firmom. Naliczane są kary za niezrealizowane 
oświetlenie. Kara obejmuje koszt latarni które nie świecą. Umowa z firmą się 
kończy. Codziennie firma dostaje od nas zgłoszenia i firma odsyła raport  
z naprawionych lampach. W części miejsc lampy nie świecą ale w innych miejscach 
lampy są naprawiane. Nie można powiedzieć, że firmy nie ma na mieście.  
 
Michał Urgoł 
 - Proszę jeszcze raz o interwencję na skrzyżowaniu ul. Niepodległości  
i ul. Pszczyńskiej.  
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Ad.6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 24 października 2023 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia  

Przewodniczący Komisji -Łukasz Kasza podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  

 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Łukasz Kasza  
 
 

 

 
 


